
 
 

ZAPISNIK 

 

sa 25. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 31. listopada 2017. godine 
u  prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3, s početkom u 13 sati. 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Andi Vitasović, Boris Žgomba, Igor Škatar, Milan Vlaisavljević, 
Mladen Širola te predsjednik Boris Miletić.  

 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Branko Lukić, Milena Perković i Reli Slonim. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 
njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s 24. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2017. godinu, 

3. Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu, 

4. Zahtjevi, 

5. Razno. 

 
 

Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) Zapisnik sa 24. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 
 

Ad 2) 

Direktorica je upoznala članove Vijeća s promjenama koje su nastale u odnosu na Nacrt Rebalansa za 
ovu godinu, usvojenog na zadnjoj sjednici. Kod ostvarenja prihoda od boravišne pristojbe i turističke 

članarine utvrđeno je da će se ostvariti u nešto većim iznosima od predhodno predviđenih pa su 

uvećani za po 1%, a samim tim došlo je do smanjenja  minusa po računu sa 262.309 na 192.309 kn. 
Ostale stavke nisu promijenjene. 

 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo obrazloženje direktorice i usvojilo predloženi Rebalans 

financijskog plana za 2017. godinu koji će se uputiti Skupštini na usvajanje. 
 

Ad 3) 

Kod promjena u Programu aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu u odnosu na Nacrt Plana s 
prethodne sjednice, direktorica je istakla da je izvršeno usklađenje stavki zbog povećanja udjela za 

SMP Istre sa 11  na 12% tj. za povećanje od ukupno 60.000 kn što je usvojeno na zadnoj sjednici 

Vijeća. Također je pojedine troškove SMP-a rasporedila po stavkama. Također je smanjen minus po 

računu na 192.309 kn kao u Rebalansu. U međuvremenu se sastala i Komisija za manifestacije i 
razmotrila sve prijedloge te sačinila tabelu s raspodjelom iznosa, koja je dostavljena uz tekst Plana.  

Iznos za manifestacije povećan je sa 700 na 800 tisuća kuna zbog uključenja Ironman-a s 80.000  i 

zahtjeva Zbora liječnika za dva kongresa liječnika na Brijunima kojima je namijenjeno 10.000 kn.  
Iako su kandidature stigle kasnije uzete su obzir jer se manifestacije već tradicionalno održavaju. Zbog 

isteka kredita smanjila je i bankovne naknade sa 90 na 50.000 kn. Smanjen je i izos za manifestacije 

na usponu De Ville sa 40 na 30 tisuća kn.  
 

Izloženi Prijedlog Programa aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu usvojen je jednoglasno i 

biti će upućen Skupštini na usvajanje. 

 
 



 
 

Ad 4)  

Prihvaćen je zahtjev Boćarskog kluba osoba s invaliditetom Istarske županije kojem je  odobreno 

2.000 kn za organizaciju Prvenstva Hrvatske u pojedinačnom boćanju za osobe s invaliditetom, 
18.11.2017. g. u sportskoj dvorani OŠ Veli Vrh.  

 

Odbijeni su zahtjevi Udruge Casoni Vecchi za sufinanciranje putovanja na izložbu Tvrđava Pula u 
Krakov, Poljska, i Alenke Kljajić za doškolovanje kroz Bazični neurorazvojni Bobath tečaj. 

 

Ad 5) 
a) Zaključeno je da će vijećnik Branko Lukić predstavljati Turističku zajednicu grada Pule na 

Workshopu Kongresi u Beogradu 29.12.2017. - 03.01.2018. godine te gostovati u emisiji na TV RTS. 

 
b) Direktorica je dala informaciju o tijeku realizacije programa Prosinac u Puli. 

 

 

Sjednica je završena u 13.30 sati. 
 

 

 
 

Zapisničar Eleonora Stojković      Predsjednik Boris Miletić 


